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Vážení spoluobčané.
Děkuji vám za zaslání mnoha podnětů ke svozu a tří-
dění odpadů. Všechny je budu tlumočit zastupitelstvu 
obce. Komise Zastupitelstva obce Kamýk nad Vltavou 
„Kecejme do toho“ jako každý rok vyhlašuje dotač-
ní program „I HUMNA JSOU NAŠE 2022“. Zúčastnit 
se může každý obyvatel Kamýku nad Vltavou a Vel-
ké, který je ochotný svou vlastní prací zkrášlit veřejný 
prostor obce, například vybudováním odpočívadla, 
zřízením pítka, výsadbou záhonu nebo živého plotu. 
Potřebný materiál bude žadateli proplacen. Návrh 
projektu pošlete, stačí emailem, do 12.6.2024 na 
obecní úřad. Po vyhodnocení komisí a schválení ra-

dou obce můžete začít projekt realizovat. Realizace 
schváleného návrhu musí být do konce října 2024. 
A ještě vás poprosím o váš návrh na umístění památ-
níku, který byl na křižovatce v centru obce. Památník 
byl umístěn na soukromém pozemku a byl v hrozném 
stavu. Horní část památníku s deskou a nápisem je 
uschována a měli bychom jí umísti t na nové důstojné 
místo, které bude konečné. Možná ani nevíte, že pa-
mátník byl nejdříve umístěn v prostoru dnešní stavby 
čerpací stanice, pak byl přemístěn do parčíku unovi-
nového stánku a následně se přestěhoval ke křižovat-
ce.

Akce obce 2024
V prvním pololetí letošního roku jsme z obecního rozpočtu uhradili. Jedná se o rozsahem větší investiční akce. 
Rekonstrukce střechy jednoho z obejktů v horním autoparku                                                                  344 967,00 Kč
„Rozlivový park“ - vypracování projektové dokumentace ke stavebnímu povolení                            1 236 983,00 Kč
„Kamýk nad Vltavou - vodovod a kanalizace na pozemkuč.p. 1398/1 a 1398/27“                                  988 268,50 Kč
Základní škola - nový nábytek do odborné učebny                                                                                       63 585,50 Kč
Mateřská škola - pokládka podlahových kryti n v nové třídě                                                                     112 878,00 Kč
Mateřská škola - výroba a montáž krytů na topení v nové třídě                                                               1 02 770,00 Kč
Fotovoltaická elektrárna na budovu obecního úřadu 1.část                                                         334 781,23 Kč
Fotovoltaická elektrárna na čistí rnu odpadních vod 1. část                                                                       372 535,04 Kč
Převod územního plánu do Jednotného standardu ÚPD-zpracování návrhu                                         145 200,00 Kč
Dopravní automobil pro SDH Velká                                                                                                           1 368 787,00 Kč
Zpevněné plochy před vchodem do bytového domu č.p. 221 v Kamýku nad Vltavou1                         385 152,41 Kč
Projekt stavební úpravy požární zbrojnice Velká                                                                                           87 600,00 Kč

Otázky na obec
V anketě o spokojenosti života a fungování naší obce jste měli možnost i mimo zadaných otázek se zeptat na 
cokoliv. Děkuji vám za ně a zde jsou odpovědi na některé z nich k otázce „Které projekty by bylo vhodné v obci 
realizovat“? 
- Cesta od RZ Metro k osadě Habrov – oprava části komunikace se bude realizovat na podzim letošního roku
- Dětské hřiště – dětských hřišť je v obci několik a nejsou obsazena natolik, aby se děti nemohly vyřádit, prosím 
pisatele, aby svůj návrh konkretizoval
- Čisti čka odpadních vod na pravém břehu – odpadní vody jsou přečerpávány přes most do stávající čistírny 
odpadních vod, stavba nové čistírny a její provozování by výrazně zvýšilo stočné a není ekonomicky výhodné
- Pravidelný spoj na půl 6,7,8, do Prahy přes Velkou – s novým spojem musí souhlasit všechny obce na trase 
a přispívat na jeho provozní ztráty, pokusíme se o to. Obec na ztrátovost dopravní obslužnosti v současné době 
doplácí kolem 100 tisíc ročně.
- Hosti nec – ten si musí provozovat soukromá osoba, obec hostinec provozovat nebude
- Dostupnost většího potravního řetězce – stavba nového řetězce pro region Kamýk nad Vltavou je nerealizova-
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telná z hlediska počtu obyvatel
- Chodník do Velké – realizace by stála kolem 15 milionů korun, opravdu je to potřeba? 
- Energetická soběstačnost – o tu se postupně snažíme, například výstavbou 4 FVE a snižováním náročnosti 
budov ve vlastnictví obce
- Sekání trávy na obecních veřejných prostranstvích – o to se snažíme, ale v některých lokalitách se snažíme 
nechávat neposekané plochy pro hmyz a také někteří majitelé přilehlých nemovitostí nám pomáhají se sekáním 
a děkuji jim za to
- Parkovací místa – počet automobilů se zvýšil v posledních letech v obci 5x, stavby domů a komunikací z 60 
let minulého století nárůstu dopravních prostředků vůbec neodpovídají a  s  počtem aut nepočítaly. Je potřeba 
k problému přistupovat komplexně a také ze strany majitelů automobilů, to znamená parkovat v prostorech svých 
nemovitostí nebo i na volných parkovištích, které nejsou přímo u domu, kde bydlím.
- Vybudovat marínu – příprava na stavbu probíhá
-Vybudovat koupaliště – stavba se připravuje, probíhá výběrové řízení na dodavatele
- Lepší zázemí pro horolezce mezi Kamýkem a Velkou – to opravdu nevím jaké, je potřeba přijít s návrhem
- Najít lepší místo na kontejnery v zatáčce – obec nemá jiné pozemky na umístění kontejnerů, než kde jsou. 
Pokud tazatel o některém ví, ať mi jej sdělí
- Ještě jeden přechod přes řeku – nový most, lávka by odhaduji stála 70 mil. korun, a žádná dotace na to není, 
obec by si jí musela uhradit ze svého rozpočtu sama
- Nová fasáda 181 – připravuje se, ale dům si na ní musí ušetřit, se zateplením dojde i k výměně kotelny, aby se 
netopilo uhlím, propočtené náklady dle výkazy výměr jsou 18 miliónů korun
- Nová parkovací místa kolem betonky – odbagrovat stráň, nová dešťová kanalizace, zpevnění tarasem – to by 
bylo možné, ale rozpočet odhaduji na 15 miliónů korun. 
- Nové zdravotní středisko – jeho stavba se připravuje
- Nové byty – i stavby nových bytů připravujeme 
- Oprava vodovodního řádu – opravy se průběžně realizují, každý rok se část vodovodního řádu opraví, nedávno 
byla dokončena oprava vodovodního řádu u fotbalového hřiště
- Odstranění posilovacích prvků od bytovek 161,162 a přesun na in line dráhu – pozemky kolem in line dráhy 
jsou ve vlastnictví Povodí Vltavy s.p. a ne obce. K přesunu zatím nemáme jeho souhlas. 
- Otevření lékárny – lékárna v Kamýku nad Vltavou byla, její provoz byl však zastaven z důvodu nezájmu, lidé 
tam pro léky skoro vůbec nechodili. 
- Obchod s průmyslovým zbožím – o realizaci se musí pokusit OSVČ, ne obec, obec může pronajmout prostory
- Přechody pro chodce – požádali jsme o dva přechody, přechody ale povoluje Policie a Silniční správní úřad 
v Příbrami, ani jeden z nich ale s realizací přechodů nesouhlasí – důvody, které uvádějí, jsou nebezpečnost pře-
chodů, nízká hustota dopravy a chodců. 
- Náměstí v obci – to opravdu není možné postavit – není kde
- Stavba hasičské zbrojnice – připravuje se
- Určitě jako hlavní prioritou by měly být děti, jejich vzdělávání, sportovní, zájmové činnosti, kterých je v obci 
opravdu málo. Kluci mají fotbal, ale pro holky tady není v podstatě nic – obec investuje velké prostředky do 
vzdělávání dětí, dokladem toho je stav školních budov, jejich opravdu velmi kvalitní vybavení pro vzdělávání 
a množství provozovaných kluboven pro děti, které mohou využívat. Mnoho kroužků nabízí mateřská i základní 
škola. A dobrovolníci dále pro děti v obci vedou tenis, stolní tenis, florbal, divadlo, hasičský sport, všeobecný oddíl 
Pionýra, taneční soubor. A pokud vám něco v nabídce chybí, můžete se zapojit do vedení kroužku pro děti, obec 
vám k tomu vytvoří podmínky. 
- Více zábavy, když už máme opravený kulturní dům – činnost kulturní komise je otevřena komukoliv. Buďte 
jejím členem a svými nápady rozšiřte aktivity kultury v obci. 
- Vybudování pěší zóny v obci, vybudování obchvatu kolem řeky – to asi není reálné, pozemky kolem řeky jsou 
v zátopě a budování obchvatu tam nikdo nedovolí, a také pěší zóna je příjemnější kolem řeky, došlo by tím ke 
zrušení dětského hřiště, duhového hřiště a parkoviště. 
- Od novinového stánku k poště dát jednu lavičku – bohužel tam není na lavičku místo
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- Oprava chodníku od pošty ke kulturnímu domu – připravuje se kompletní rekonstrukce této komunikace, ale 
nejdříve se ale musí vyměnit vodovod a kanalizace pod touto komunikací. 
- Zázemí pro volnočasové aktivity starších dětí – mají možnost se realizovat v komunitním centru nebo na hři-
štích, je jen potřeba přijít a domluvit se
- Zlepšení sběrného dvora – v čem, je potřeba sdělit konkrétní požadavek

K dalším tématům najdete odpovědi v příštích číslech kamýckých listů. 
Petr Halada

Lépe a radostněji
„Lépe a radostněji“ je sociální služ-
ba, která na území Kamýku nad Vl-
tavou působí již 10 měsíců. V naší 
kanceláři, Kamýk nad Vltavou č.p. 
182 (vedle pošty), se můžeme po-
tkat vždy v pondělí dopoledne a ve 
středu odpoledne, kdy se můžete 
informovat o naší činnosti. 
Za toto období jsme podpořili 20 
osob žijících na území Kamýku nad 
Vltavou. Povedlo se nám navázat 
spolupráci s  Potravinovou bankou 
Central, z.s., která 1x za 14 dnů 
dováží potřebným potravinové ba-
líčky. V  lednu se konala akce „Od-
poledne s  deskovkami“, která měla 
ukázat, jak je možné trávit volný 
čas jinak než s  moderní technolo-
gií. Dále jsme ve spolupráci s MAS 
Sedlčansko a  Základní organizací 
seniorů ČR pořádali Maškarní ples 
pro rodiny s dětmi, který měl velký 
úspěch. Následující akcí, kde bude 
možnost potkat sociální pracovni-
ce je 1. června pohádkový les, kde 
bude stánek s malováním na obličej. 
Je připraven sklad šatní banky, kde 
je možnost si oblečení dle potřeby 
vybrat. Budeme rádi, pokud obleče-
ní a  boty, které se Vám již nehodí, 
do šatní banky darujete a pomůžete 
potřebným. V  současné době shá-
níme dámskou obuv velikosti 41 
a dívčí oblečení velikost 110 – 122. 
Je možné ho přinést do kanceláře 
v pondělí od 10.00-12.00 hodin a ve 
středu 13:30 -15:30 hodin, nebo se 
obrátit na koordinátorku sociální 

služby. 
Kontakty: 

Bc. Iveta Šindelářová, Dis, koordiná-
torka sociálních služeb, 739 209 685

Mgr. Zuzana Humlová, DiS., sociální 
pracovnice,724 374 945 

Ohlédnutí za 
končícím školním 
rokem 
Milí rodiče a přátelé školyblíží se 
konec školního roku, čas, zamyslet 
se, co se nám v tomto školním roce 
podařilo, kam jsme se posunuli, ja-
kým výzvám budeme v budoucnu 
čelit.
Žáci devátého ročníku mají za se-
bou přijímací zkoušky na střední 
školy. V  tomto školním roce kon-
čí  pouze tři deváťáci, všichni byli 
přijati na jimi zvolené školy. V této 
souvislosti bych zmínila článek, kte-
rý před časem vyšel v Příbramském 
deníku. Na základě údajů z databáze 
Cermatu porovnává úspěšnost žáků 
škol okresu Příbram při řešení při-
jímacích testů na maturitní obory 
za posledních pět let. V matematice 
(s úspěšností 49,85%) i v českém ja-
zyce (s úspěšností 62,38%) jsme ob-
sadili třetí místo. To je velmi hezký 
výsledek a uděláme maximum pro-
to, aby se našim žákům nadále daři-
lo. Díky novému vybavení můžeme 
modernizovat výuku, v tomto tren-
du chceme setrvat. Ve spolupráci 
s Národním pedagogickým institu-
tem a Českou školní inspekcí usilu-
jeme o další zlepšování kvality peda-

gogické práce, abychom naplňovali 
kritéria kvalitní školy. Rozšířili jsme 
výuku angličtiny, zapojili jsme ro-
dilou mluvčí, využíváme novou 
jazykovou učebnu. Zvýšila se úro-
veň výuky informatiky, k  dispozici 
máme nové počítače, tablety a robo-
tické pomůcky.  Naši žáci se zapo-
jovali do  olympiád, vědomostních 
i  uměleckých soutěží. Úspěch jsme 
slavili na pěvecké soutěži Dublo-
vický slavík, kde naše žákyně první 
třídy osadili první tři místa ve své 

kategorii. Nezapomínáme na sport. 
Naše školní týmy se zúčastnily fot-
balového turnaje Mc Donald´s Cup 
a  vybrané sportovkyně atletické 
soutěže Pohár rozhlasu. Těší nás, že 
naši žáci mají chuť soutěžit a repre-
zentovat naši školu a  obec. Mohla 
bych jmenovat mnoho dalších akcí, 
které v tomto školním roce proběh-
ly. O všech jsme vás informovali na 
webových stránkách a  facebooku 
školy.Velmi si vážíme aktivní spo-
lupráce s  rodiči, místními spolky 
a firmami. Díky vaší podpoře mohly 
proběhnout akce jako Vánoční trhy, 
Velikonoční dílny nebo Školní ba-
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zar. Místním hasičům děkujeme za 
pomoc s dopravou dětí na soutěže, 
našim důchodcům za pomoc při 

třídění nasbíraného hliníku, firmě 
SPÁLENSKÝ - DŘEVĚNÉ LIŠTY 
s.r.o.  a Mysliveckému Spolku Krás-
ná Hora nad Vltavou za finanční 
podporu, firmě Kamyk Daunen 
s.r.o. za kopírku. Do konce školního 
roku schází už jen pár týdnů. Čeká 
nás ještě zotavovací pobyt v přírodě 

v Štědroníně a rozlučka se školním 
rokem. Ve středu 26. 6. 2024 vás 
zveme na vystoupení našeho diva-
delního a  pěveckého kroužku, za-
tančí žáci pátého ročníku, kteří nás 
reprezentovali na taneční soutěži 
v  Příbrami. Na školní zahradě bu-
dou pro děti, rodiče a  návštěvníky 
připravené hry a  soutěže.  Všichni 
budete srdečně vítáni.

Lýdia Milanovská

Kamýčtí senioři
Kamýčtí senioři jsou stále aktivní, 
vyvíjejí činnost. Naše členky sou-
boru „country baby“ jako každý rok 
tančily besedu pod májkou. První 
sobotu v  květnu jsme uskutečnily 
15. ročník „Kamýcké šlápoty“ opět 
s  velkou účastí (158 chodců, 8 psů 
a 5 cyklistů). V MŠ dále čteme ka-

ždou středu dětem před spaním. 
Také jsme pomohly při realizaci ča-
rodějnické soutěže. Na 20. 6. 2024 
připravujeme pro členy výlet do 
Písku. Senioři dostudovali již 11. 
semestr A3V (viz. foto). Pokud vše 
dobře dopadne na podzim začneme 
další semestr s tématem „Má vlast“. 
Máte-li zájem přijďte mezi nás. 
V neposlední řadě děkujeme spon-
zorům za jejich příspěvky, díky kte-
rým můžeme naše plány realizovat.

SDH Kamýk nad Vltavou
I  přes zdánlivě poklidný průběh části letošního roku 
v naší obci, se v souvislosti s činností kamýckého sboru 
stále se něco děje. Kromě osmi letošních výjezdů, brigád 
na údržbě techniky a hasičské zbrojnice, jsme se letos 
již po třetí zapojili do zajištění zázemí při stavbě májky 
a 12. května jsme měli opět na starosti stanoviště časo-
míry a občerstvení během běžeckého maratonu „VLTA-
VA RUN“. V sobotu 11. května probíhala v Drážkově 
okrsková soutěž v požárním útoku a v běhu s překáž-
kami, ze které jsme přivezli dva putovní poháry za dvě 
1. místa. Závěrem zveme všechny občany Kamýku nad 
Vltavou a příznivce hasičstva na naši Netradiční soutěž, 

kterou připravujeme na sobotu 22. června u Duhového 
hřiště v 10.30 hodin. Letošní ročník jsme vyčlenili pro 
sportovně-zábavné soutěžení mezi družstvy zastupují-
cí spolky a zaměstnavatele v naší obci. Součástí soutěže 
bude samozřejmě požární útok s naší výjezdovou mo-
torovou stříkačkou, ale s  takovými pravidly, aby i „ci-
vilní“ družstva měla stejnou šanci jako družstva z členů 
SDH. Hlavním naším záměrem je, abychom si společ-
ně užili co nejvíce zábavy bez trémy z dosažení co nej-
lepšího času. Zatím máme přislíbenou účast čtyř-pěti  
„civilních“ družstev, které doplníme o naše další čtyři 
družstva včetně naší letos přijaté hasičské mládeže. Za-
jištění občerstvení a ozvučení je pro nás samozřejmostí.

Za SDH Kamýk nad VltavouPetr Semilský
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Odhalení památníku C. W. Abramse
Z publikovaných pramenů se doví-
dáme, jak důležitá událost se ode-
hrála na samém konci 2. světové 
války v Kamýku nad Vltavou, v ob-
lasti vzdálené více než 30 km vzduš-

nou čarou od demarkační linie. Dne 
9.května roku 1945 přijely na po-
zvání zástupců místních obyvatel do 
Kamýku vozidla Jeep Willys s ame-
rickými vyjednavači, v čele s plk. C. 
W. Abramsem. Na mostě přes Vlta-
vu pak došlo v  9.30 hodin k  sym-

bolickému pře-
vzetí jednotek 
SS a  Wehrma-
chtu do americ-

kého zajetí. Nyní byla k  uctění pa-
mátky C. W. Abramse (1914–1974) 
v  roce jeho kulatých výročí zhoto-
vena pamětní deska. Je o  americ-
kých vojácích v  čele s  Abramsem, 

kteří osvobodili Kamýk nad Vlta-
vou, a o kapitulaci německého voj-
ska, které toto místo díky zásahu 
Američanů nezničilo. Akademický 
sochař Petr Váňa o  vzniku památ-
níku napsal: “Byl jsem požádán, 
abych navrhl umístění pamětní 
desky. Znám tento kraj. Místo, kde 
lidé žijí na žule. Skály, kudy protéká 
řeka Vltava. Vyhlídky na řeku, lesy 
a louky svažující se k vodě. Spojení 
lidí s řekou, po které se plavilo dře-
vo a na šífech se převážel kámen ku 
Praze. Uprostřed most, na kterém 
se odehrála vzpomínaná historická 
událost. Navrhnul jsem tedy nejen 
umístění desky, ale malé pamět-
ní místo. Uprostřed městečka, kde 
prochází všichni. Na hraně chodní-
ku s  opěrnou zdí ze žuly. Byla po-
užita vápenická žula z tohoto kraje, 
na které je umístěna bronzová deska 
s  textem, zároveň kamenný žulo-
vý autentický sloupek z původního 
mostu, kde došlo k převzetí nepřátel 
do zajetí a  záchraně tohoto regio-
nu. Na sloupu je nový kus žuly, také 

vápenické, v  podobě mostního ob-
louku, pod kterým protéká řeka. Na 
vrcholu mostního oblouku je bron-
zový odlitek auta, jeepu, symbolu 
osvobození. A také radosti z tohoto 
osvobození. Možná, že radost byla 
mým záměrem. Ať ji zažijí i  malé 
děti, které se budou ptát: „Proč tam 
to autíčko je?“ Snad jsem vše pocho-
pil a  navrhnul tak, aby byla vzpo-
mínka na událost čitelná, autentická 
a vlastně přijatelná v radosti. ” 

KAMÝK ŽIJE 
HUDBOU
V tomto duchu připravujeme le-
tošní Kamýcké prášení. Vždyť je 
tento rok vyhlášen jako Rok české 
hudby! Česká hudební historie má 
jeden kouzelný detail: každý letopo-
čet končící čtyřkou si připomínáme 
řadu výročí narození či úmrtí vý-
znamných českých skladatelů a in-
terpretů klasické i populární hudby. 
Poprvé byl Rok české hudby v roce 
1924 a to k příležitosti stého výročí 
narození Bedřicha Smetany...
Hudební tvorba a hudba samotná 
je přece veliký úžas!
Můžeme se do ní v křesle či na kon-
certě zaposlouchat, dobře se nám 
při ní usíná i různě vrtí, vyprovoku-
je nás k tanci a pohybu, sportu dodá 
šmrnc, podkreslí každý fi lm, aniž 
bychom ji vnímali, můžeme při ní 
pracovat či se věnovat svým koníč-
kům. Jak je krásné být muzikantem 
– je to řehole. Ale kdo si to nezkusí, 
neví a nezná. Proto je naše prášení 
taková ochutnávka. Otevřeme vý-
stavu obrazů lidí z  Kamýku i okolí 
nazvanou Tvoříme při hudbě. Bu-
deme pokračovat ponořením se do 
pohádky, vyzkoušíme si kotrmelce, 
taneční kroky, něco z pohybu, něco 
k  poslechu. Můžeme i zakusit hru 

 fotky- autor Milan Dlouhý

fotka - autor Tomáš Postawa
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na hudební nástroj samotný nebo si 
poslechnout, jak je to ve fyzice s pře-
nášením zvuků. I večerní setkání a za-
myšlení v kostele nám může přibrzdit 
dnes tak rychlou dobu. Přijďte si to 
v týdnu od 31.5. do 7.6. zkusit pod-
le vašeho výběru. Vše je pro děti i 
dospělé!

 ZA KULTURNÍ KOMISI: JAROSLAVA ŠPAČKOVÁ  

KAMÝCKÉ PRÁŠENÍ 2024 
NA TÉMA:
KAMÝK ŽIJE HUDBOU! VŽDY OD PÁTKU DO PÁTKU 31.5. – 7.6.2024

PÁTEK 31.5. – VERNISÁŽ VÝSTAVY OBRAZŮ: TVOŘÍME PŘI HUDBĚ
                         INFOCENTRUM V 18 HODIN, výstava bude otevřena
                         celý červenec
SOBOTA 1.6. – POHÁDKOVÝ LES se přesouvá na 15.6.
                           Náhrada od 15 hodin v kulturním domě vystoupí Lucie
                           Bolinová žonglérka a Iveta bude malovat dětem na obličej
NEDĚLE 2.6. – PARKOUR NA KOBERCI
                          DĚTSKÉ HŘIŠTĚ nebo v kulturním domě VE 14HODIN
PONDĚLÍ 3.6. – KARIBSKÉ TANCE – UKÁZKA A VÝUKA
                             DUHOVÉ HŘIŠTĚ V 16,00 HODIN
ÚTERÝ 4.6. – NÁVŠTĚVA AFRICKÝCH BUBENÍKŮ
                        DUHOVÉ HŘIŠTĚ V 16,00 HODIN
STŘEDA 5.6. – LIDOVÉ TANCE – UKÁZKA A VÝUKA
                           DUHOVÉ HŘIŠTĚ V 16,00 HODIN
ČTVRTEK 6.6. – HUDEBNÍ DÍLNY – SÁHNEME SI NA NÁSTROJ
                            ZŠ V 16 HODIN – PŘIVÍTÁNÍ DĚTMI
                            VE TŘÍDÁCH – 16,30 H – HUDEBNÍ NÁSTROJE
PÁTEK 7.6. - NOC KOSTELŮ – 20 HODIN

VĚŘÍME, ŽE KAŽDÝ SI MŮŽE VYBRAT. NAVŠTIVTE PŘIPRAVENÉ AKCE.
UDĚLEJTE SI RADOST. POTKÁTE SVÉ ZNÁMÉ, POHOVOŘÍTE S NĚKÝM,
KOHO JINAK NEVÍDÁTE.

   
Kamýcké prášení  

ve znamení hudby 

 
   

Čtvrtek 66..  66..  22002244 od 1166  hh     
v budově ZŠ Kamýk nad Vltavou 

  * pěvecké a flétnové vystoupení žáků 
* hudební dílničky 

* přednáška „Hudba z pohledu fyziky“  

Kamýcké prášení  
ve znamení hudby 
 

   
 

 

 

  

Úterý 4. 6. 2024 od 16 h     
na dětském hřišti  

 
  * skupina Emongo přinese do 

Kamýka rytmus Afriky 

* možnost zakoupení drobných 
suvenýrů 
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Obec Kamýk nad Vltavou a kulturní komise obce
zve všechny místní i přespolní na tradiční

kamýcké prášení

Obec Kamýk nad Vltavou a kulturní komise obce

  

  

Zveme všechny děti, taktéž jejich rodiče, 
prarodiče jakož i příbuzenstvo veškeré na 

tradiční

  POHÁDKOVÝ LES
   aneb Vrškamýk plný her a soutěží pohádkových,

kterýžto koná se v prostorách 
hradu kamýckého

        v sobotu 15. června 2024
  

      START na přístupové cestě ku hradu
       otevřen jest od 09.00 do 12.00 hodin         

VSTUPNÉ dobrovolné jest, tedy na 
laskavém uvážení Vašem  záleží!                
Přijďte v počtu co nejhojnějším, jste 

srdečně zváni!
                 Akci tuto bohulibou laskavě sponsorují:
      Autopotřeby HP, ČEZ, D.I.Seven, Drůbežárna Velká, Kamýk Daunen,
             Obec Kamýk nad Vltavou, RE/MAX Dobříš, Klára Šídová,
                                            kamejk.net a víte hned!                                                                  
                           Více na www.pohadkovyles.kamejk.net
                                         www.facebook.com/leskamyk                  TP
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Parkourový
program akrobatická show,

dechberoucí kousky

WORKSHOP NEDĚLE 2.6. OD 14
HODIN NA
DUHOVÉM HŘIŠTI

JEDNODUCHÉ kroky
zažijete RADOST
rozvlníte své tělo
příjemně se protáhnete
bude to ZÁŽITEK
PRO KAŽDÉHO - bez rozdílu
věku, pohlaví i tanečních
zkušeností

POHYB S RADOSTÍ

Tanec, který využijete
KDEKOLIV!

Kamýk nad Vltavou
Duhové hřiště
(v případě nepříznivého
počasí v KD Kamýk)

3. 6. 2024
od 16:00 hod.

ROZHÝBEME
SPOLEČNĚ

KAMÝK?

KAMÝCKÉ PRÁŠENÍ


